
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 10.06.2014

Rådet diskuterte oppmøte av kommunale råd, oppmøte frå rådsmedlemane og struktur på dagen. Tankar 

som kjem fram var å bruke tid på tema som brukarmedverknad, særskilt i samband med nytt val, få inn 

informasjon om både sekretær og leiar i alle kommunale råd ved konstituering og bruke denne lista for å 

sende ut informasjon om temadagen, samt å prøve å legge temadagen over to dagar, gjerne med 

moglegheit til å berre delta på ein dag.

Vedtak

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne tek saka til etteretning.


